

## 教會會員申請表

• 凡受洗的基督徒，並同意本教會信仰宣言的，都可以申請成為本教會會員。

### • 信仰宣言

1. 本教會作為“真理的柱石和根基”，我們相信全本聖經六十六卷書是上帝的啟示，是完全無誤的。聖經是全備的，是教義和行為的最終權威。
2. 本教會作為“神的聖殿”和“靈宮”，我們相信三位一體的真神是我們唯一敬拜的對象。
  - a. 我們信獨一上帝，全能的父，是創造天地和有形無形之萬物的主。
  - b. 我們信主耶穌基督，是上帝的獨生子，在萬世以先為父所生，出於上帝而為上帝，出於光而為光，出於真神而為真神，被生而非受造，與父一性；萬物都藉著祂受造；為救我們世人從天降臨，因聖靈從童貞女馬利亞成了肉身而為人；又在本丟彼拉多手下為我們釘在十字架上，受害，埋葬；照聖經的話第三天復活；升天，坐在父的右邊；將來必從威榮中降臨，審判活人、死人；祂的國度永無窮盡。
  - c. 我們信賜生命的主聖靈，從父、子而出，與父、子同樣受尊崇，受榮耀；祂曾藉著眾先知說話。
3. 本教會作為“主的羊群”，我們相信人是按照神的形像被造的，因罪以致敗壞，落在詛咒之中。我們相信耶穌是我們唯一的得救之門，人只有通過認罪悔改信耶穌才能重生得救。
4. 本教會作為“基督的身體”，我們相信基督是教會的元首。教會是神的家，由所有重生得救的信徒組成。
5. 本教會作為“祭司的國度”，我們相信我們的使命是為主耶穌基督作見證，要在全地傳揚福音。

### • 會員申請表

姓名：(中文) \_\_\_\_\_ (英文) \_\_\_\_\_

地址：\_\_\_\_\_

電話：\_\_\_\_\_ 電子郵件：\_\_\_\_\_

出生日期：\_\_\_\_\_年\_\_\_\_\_月\_\_\_\_\_日

受洗：是/否 接受洗禮的教會：\_\_\_\_\_

曾參與成為會員之教會：\_\_\_\_\_

申請人簽名 \_\_\_\_\_ 日期 \_\_\_\_\_

## Church Membership Application Form

Qualification for Membership: Any baptized Christian who agrees with our church's statement of Faith:

1. Our church is "the pillar and foundation of the truth." We believe the sixty six books of the Bible are revelation from God, inerrant, complete, and the final authority for our faith and practice.
2. Our church is "God's holy temple" and "spiritual house." We worship only the Triune God.
  - a. We believe in one God, the Father, the Almighty, maker of heaven and earth, of all that is, seen and unseen.
  - b. We believe in one Lord, Jesus Christ, the only Son of God, eternally begotten of the Father, God from God, Light from Light, true God from true God, begotten, not made, of one Being with the Father. Through him all things were made. For us and for our salvation he came down from heaven: by the power of the Holy Spirit he became incarnate from the Virgin Mary, and was made man. For our sake he was crucified under Pontius Pilate; he suffered death and was buried. On the third day he rose again in accordance with the Scriptures; he ascended into heaven and is seated at the right hand of the Father. He will come again in glory to judge the living and the dead, and his kingdom will have no end.
  - c. We believe in the Holy Spirit, the Lord, the giver of life, who proceeds from the Father and the Son. With the Father and the Son he is worshiped and glorified. He has spoken through the Prophets.
3. Our church is "God's flock". We believe that man is made in the image of God, but corrupted by sin, and fallen into curse. We believe that Jesus is the only way to salvation. Only through confession, repentance, and believing in Jesus would man be saved and receive eternal life.
4. Our church is the "body of Christ." We believe that Christ is the head of the church. The church is God's family and consists of all born-again believers.
5. Our church is a "kingdom of priests." We believe our mission is to bear witness for our Lord Jesus Christ, and spread the gospel to all nations.

Name : (English) \_\_\_\_\_ (Chinese) \_\_\_\_\_

Address : \_\_\_\_\_

Phone : \_\_\_\_\_ Email : \_\_\_\_\_

Birth Date (Year/Month/Date) : \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

Baptism : Yes/No. Church Where You Were Baptized : \_\_\_\_\_

Previous Church Memberships: \_\_\_\_\_

Applicant Signature \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_